

## **Community Meeting**

Thursday, August 22nd, 6:30pm-8:00pm Sunset Recreation Center, 2201 Lawton St.

Department Staff will present the findings of the Sunset Survey, including the survey process, eligible historic resources that were identified and the effects of owning a surveyed property.

## **Sunset District Walking Tour**

Saturday, August 24, 2013 11:00am-12:30pm Meet at the corner of 36th Ave. and Kirkham St.

Join the Planning Department for this free walking tour of unusual buildings and streets in the central Sunset District.

# **Ask-a-Planner Night**

Tuesday, August 27, 2013 6:00-8:00pm Rolling Out Cafe, 1722 Taraval St.

At this drop-in event, planners will be be avilable to answer specific questions you may about how the survey findings effect your property.

The Planning Department welcomes your input regarding the survey results, including factual corrections and any questions you may have. Please attend the upcoming events, or contact Preservation Planner Mary Brown by email at Mary.Brown@sfgov.org or by phone at 415-575-9074.

SAN FRANCISCO
PLANNING DEPARTMENT

#### 社區會議

8月22日, 星期四, 晚上6:30-晚上8:00 日落區康樂中心 (Sunset Recreation Center), 2201 Lawton St.

規劃局工作人員將介紹對日落區調查的結果,包括 調查過程,被確認符合資格的歷史資源,以及擁有 一個被調查的物業所產生的影響。

#### 日落區鄰里步行遊覽之旅

2013年8月24日 (星期六) 11:00 AM-12: 30PM 聚集在第36大道的拐角處和Kirkham St.

街請加入這個不尋常的建築物和街道中央日落區 的免費步行遊覽規劃署。

## 一個正式的 "詢問-A-策劃師夜"

2013年8月27日 (星期四) 6:00 PM-8: 00PM 聚集在咖啡廳, 1722 Taraval St.

講中文的規劃工作人員將可以回答任何問題 你可能已經有日落調查結果。

#### 有問題?

規劃局歡迎你對調查結果提出意見,包括實際性的更正和你可能有的任何問題。 請參加將要舉行的活動,或通過電郵至Mary.Brown@sfgov.org,或致電415-575-9074聯繫保存規劃員Mary Brown。

如需講中文的工作人員,請通過電郵至Cathy. Thai@sfgov.org or 或致電415-558-6476聯繫 Cathy Thai。